

2019 年 12 月份華藝活動節目簡介 CPS December Program

132 Waverly Place, San Francisco, CA 94108 (415-433-2976)

節目內容 Event Description	主持人 Host
逢週末下午二時至四時在本會畫廊展出各期雙月賽、專題沙龍比賽獲獎作品和精彩優秀的作品,及 參加國際比賽得獎佳作等攝影作品。并歡迎各位攝影愛好者租場展出,請與本會職員接洽。 Open weekends 2 to 4 p.m. showcasing winning images by members.	歡迎免費參覌
如何應用電腦硬件、軟件、上網、PS、相機和鏡頭。教你怎樣買平、靚、正的高科技產品。	胡新會友
	Carson Woo
HAPPY THANKSGIVING! 感恩節快樂! 為了方便會友們有更多的時間在佳時期間陪伴親友或出外旅行,這個感恩節長周末不安排活動。 Due to long weekend and a lot of people will on the road, we're not going to schedule any activity for this weekend.	全體會員 All members
胡新時間:電腦及數碼相機常識解答、學習。初級入門數碼攝影指導,解答有關相片拍攝後的運作,儲存及沖曬照片基礎常識。免費參加。	胡新會友 Carson Woo
Steve's Photoshop 講座-4: Photoshop 高手徐遂之老師繼續教大家怎樣運用 Photoshop 來做相片的后期處理,教大家怎樣運用 Photoshop 的技巧和絕招,希望大家帶上電腦跟著 Steve 一步一步來操作。(華藝會員免費,非會員收\$10 入場費) Photoshop expert, Steve Hsu, our CPS member continue to teach Photoshop! He'll teach you how to use Photoshop to enhance pictures. He will also share his experience and some common techniques to improve your photo editing skills. (CPS members are free and non-members charge admission fee of \$10)	徐遂之會友 Steve Hsu
董事局会議: 召开全體董事和顾問會議,總結今年的会务工作和發展,公佈華艺的财政報告,計划下年度的工作和活動內容。 CPS Board Meeting: We'll conduct a board meeting. All board members and advisors are required to attend. We'll review what we've done for the year, review or balance sheet and discuss our future plan.	全体董事和顾 問 All board members & advisors
攝影專題講座 色彩理论與后期调图對色彩的影響: 很榮幸今期請到曾嘉鸿 Jiahong Zheng 會友為我們講解有关色彩理论方面的知识。色彩是我们学习后期的基础,如果我们对色彩有一定的认识,能在后期调图的时候运用这些知识,对我们调好一幅作品有事半功倍的效果。曾嘉鸿会在这次讲座中分享色彩的基本知识以及怎样在调图中应用这些知识。在讲座的后半部分,他会应用 Photophop的一些调图工具做几个调图的例子。会友们可以带上电脑一起跟着学习。機會難得,希望各位勇跃参加。 Photography Seminar Photography The Influence of Color Theory and Post-Tuning on Color: In this seminar Jiahong Zheng will share some knowledge about Color Theory. Knowing how to use color is fundamental for photo retouching. If we have a good understanding of how color works and can properly utilize this knowledge during photo editing, we can adjust photos with much less effort and to better effect. This seminar includes discussion of the fundamentals of color theory and how to apply these fundamentals during photo retouching. In the second half of the seminar, Jiahong Zheng will use Photoshop and its editing tools to illustrate a few examples. Attendees can bring their own laptops to follow along in real time. This is a great learning opportunity and you don't want to miss it!	曾嘉鸿會友 Jiahong Zheng
會友交流時間 : 會友間交流攝影經驗、攝影地點、新舊相機研究, 電腦后期制作、Photoshop 應用 心得等等。一邊飲咖啡一邊交流經驗,輕輕鬆鬆,自由講時間。	全體會員
Coffee Talk Time, free discussion 十二月份雙月賽 Bi-monthly Competition: 十二月份双月賽比賽通知: 比賽采用數碼相片比賽,只供會員參加,費用全免,本月比賽分為相机組和手機組进行比賽,每人每組最多可以投稿兩張相片。每個組別獲獎名次為: 第一名 1 人,第二名 1 人,第三名 1 人,優異獎 5 名。任何已入選過本會主辦的比賽和展覽的攝影作品不得重複投稿。 参賽細則: 級別: 不分級別,但是分為相机組和手機組兩個組別進行比賽。主題: 1. 相机組主題「秋色」: 可以創意,PS 修改,运用 PS 进行第二次创作等,不拘形式。 2. 手机組主題「主題開放 Theme-Open」: 任何主題的手机作品均可參加。可以創意,PS 修改,运用 PS 进行第二次创作等,不拘形式。但是任何后期均需在手机里完成。相机作品規格: 參賽作品使用 JPG 格式, SRGB 色彩空間、resolution 300 dpi。作品最長邊不超過 3000 Pixies/像素。文件大小 2MB - 5 MB。 手机作品規格:任何用手机/iPad 拍攝的照片均可參加,沒有尺寸限制,但大家盡量不要壓縮像數,如果由微信發,發送時盡量發原圖(Full Image),否則放大打印效果不好。照片只能通過手機软件進行後期修改,不得使用任何電腦软件進行修改。	田夢民,熊泳瑜,陳耀光,關文潛,鄭向陽
	连速天下午一時空四時在本會畫廊展出各期雙月層、東亞沙龍性養緩變作品和精彩優秀的作品,及參加國際比賽得獎佳作等攝影作品。并較迎各个橫影影較了看相場展出,請與本會職員接洽。 の戶即 weekends 2 to 4 p.m. showcasing winning images by members. 加何歐用電腦硬件、軟件、上網、PS、 相構和鏡頭,教修怎樣買平、競、正的高科技產品。 Everything you ever wanted to know about PC, digital photo imaging and internet. HAPY THANKSGIVINC!

2019 年 12 月份華藝活動節目簡介 CPS December Program

132 Waverly Place, San Francisco, CA 94108 (415-433-2976)

例如: 劉野_秋高氣爽; Henry Jang Fall Colors in Eastern Sierra

注意: 由于我們采用電腦軟件來下載和處理大家寄來作品文件,如果不按此規則命名你的作品文

件,電腦軟件不會處理你的作品,將導至參賽資格被取消,絕無例外!后果自負!

投稿數量: 每個人都可以同時參加相机組和手机組的比賽,每人每組最多可以投稿兩張相片。 投稿方法:

(1) 相机組: 把電子文件上在指定時間內電郵至以下華藝郵箱: sfcpsphotocontest@gmail.com (2) 手机組: 把電子文件上在指定時間內電郵至以下華藝郵箱: cps.phonephoto@gmail.com 或者通過微信發給鄭向陽。

截稿日期: 12/15/2019 星期日 11:30pm

评审时间: 12/22/2019 星期日 2:00pm - 4:00pm

參賽要求:

- 1. 參賽作品必須是由膠片或電子原件(數碼)感光所得,參賽者提交的攝影作品必須是本人原創,主辦方不承擔任何版權責任。手機作品也可參加比賽。
- 2. 參賽者須同意主辦方將其作品用於華藝網站,微信群,印刷,展覽廳交流展示宣傳等用途。
- 3. 所有涉及政治、宗教争議、色情、暴力、虐畜、政治/宗教/姓别歧视的相片不能参加比賽。 參賽者須知:

凡參加本會月賽者即被視為承認本月賽章程。華藝攝影學會對雙月賽活動擁有最終解釋權,華艺沙 龙部有权取消任何违反比賽章程的作品的参賽资格。如果是事后才发现問题,華艺沙龙部有权取消 所获的奖项,但不会重新填补被取消的奖项。

The bimonthly photo contest will accept digital files only. We only accept submissions from members. It is free to participate. CPS reserves the right to reject any submission that is not follow the rules. Any photos previously won any CPS photo contest awards will not be accepted. We have the following rewards for each category: First Place 1 photo, Second Place 1 photo, Third Place 1 photo, Outstanding 5 photos.

Detail Photo Contest Rules:

Photo Contest Levels: Only one level, No separate contest for Entry level and Saloon level.

Photo Contest Category: Two categories: 1. Camera photos; 2. Cell Phone photos.

Photo Contest Theme:

- 1. Camera Category: [Fall Colors] -- Photos can be in any format, creative and photoshped.
- 2. Cell Phone Category: Theme-Open -- No specify theme. Any photo taken by smart devices can participate. Photos can be in any format, creative and photoshped. All enhancements have to be done within a smart device.

Submission Details:

1. File Naming Convention: All digital files must using the following naming convention. Any violation will be rejected. No exceptions!

File Naming Convention: "Author's Name Title"

Please note there is no spaces between each '_'!

Examples: Henry Jang Fall Colors in Eastern Sierra.jpg

- 2. Camera Photos: We accept only JPG format digital files with SRGB color, resolution 300 dpi. Picture long side can't exceed 3000 Pixies. File size should be between 2MB 5MB.
- 3. Cell Phone Photos: photos must be taken by smart phones including cell phones and iPad. No size limit. But if you send from WeChat, we ask to send with Full Image.
- 4. Each person can participate in both Camera and Cell phone category contests. Only can submit up to two photos per person per category.
- 5. Camera Photos: Send photos through email before the deadline to the following email address:

sfcpsphotocontest@gmail.com

6. Cell Phone Photos: Send photos through email before the deadline to the following email address: cps.phonephoto@gmail.com or WeChat photos to Henry Jang.

Deadline to submit: December 15, 2019 before 11:30pm.

Judging Date: December 22, 2019 from 2:00pm to 4:00pm.

12/28/2019

Merry Christmas! 祝各位會友影友聖誕快樂!

為了方便會友們有更多的時間在佳時期間陪伴親友或出外旅行,這個假期周末不安排活動。

Due to long weekend and a lot of people will be on the road, we're not going to schedule any activity for this weekend.

全體會員 All members

華藝網址: www.Chinatownphoto.org 以上節目如有更改,只在華藝微信群通知,不再另行更改此節目表。節目查詢: 鄭向陽 510-862-3809 **注意**: 星期六、日最方便和最省錢的停車场就是: Golden Gateway Garage, 250 Clay ST. San Francisco. 停車场入门在 Clay ST between Front St. and Davis St., 拿著 ticket 來華艺盖印,泊一整天至晚上十點关门都是\$3。从停車场沿著 Washington ST. 走几个街口上來華艺也很方便!